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Radny Zbigniew Mizgalski 

− Jaka jest wiarygodna odpowiedź w sprawie przebudowy ul. Piastowskiej i Sabinowskiej i kapliczki 
na Stradomiu? 

− Kiedy zostanie wyremontowana nawierzchnia ul. Hetmańskiej? 

Radny Krzysztof Janus 

− Czy celowe jest 2-dniowe seminarium na temat polityki mieszkaniowej z fachowcami z Krakowa 
zamiast spotkań w sali sesyjnej? 

− Czy komisja wyborcza nr 81 otrzymała zgodę urzędu Miasta na zbieranie podpisów w czasie 
wyborów na projekt obywatelski w ramach budżetu obywatelskiego? 

− Czy zostanie usunięta tablica przy dębie wdzięczności? 

Radny Jacek Krawczyk 

− Czy w związku z likwidacją linii napowietrznych przy ul. Rocha, MZDiT może wnioskować do Tauron 
by zlikwidował swoje urządzenia? 

− Kiedy zostanie uporządkowana sprawa parkingu i organizacji ruchu przy ul. Korczaka? 

Radny Albert Kula 

− Czy zostanie położona nawierzchnia w okolicy supermarketu przy ul. Drogowców? 

− Czy zostanie oświetlony chodnik wzdłuż DK 1 przy Al. Pokoju, ul. Ossowskiego i Okrzei? 

Radny Jerzy Nowakowski 

− Czy nadzorowany jest remont ul. Skwerowej? 

Radna Monika Pohorecka 

− Czy może być zmieniony harmonogram odbioru odpadów w dzielnicy Zawodzie by pominąć wtorek 
i piątek? 

Radny Krzysztof Janus 

− Jaki jest efekt analizy organizacji ruchu skrzyżowań ul. Śląskiej i Kopernika oraz Dekabrystów 
i Kilińskiego? 

Radny Łukasz Wabnic 

− Czy w Urzędzie Miasta zatrudniona jest osoba do obsługi głuchoniemych? 

Radny Piotr Strach 

− Czy miasto rozważ pomoc Gminie Koniecpol w dofinansowaniu wodociągów? 

Radny Łukasz Banaś 

− Czy Miasto może poinformować mieszkańców o zmianie organizacji ruchu przy ul. Nadrzecznej? 

− Jak wygląda procedura przyłączenia się do kanalizacji i czy można przygotować materiały 
informacyjne o tej procedurze? 

Radny Łukasz Kot 

− Czy można zabezpieczyć teren przy ul. Meliorantów po dawnym PGR? 

Radna Krystyna Stefańska 

− Czy można pomóc mieszkance ul. Gilowej graniczącej z boiskiem szkolnym na której posesję 
wpadają piłki i przechodzą korzystający z boiska? 

− Czy przy przychodni przy Al. Pokoju zostaną posprzątane owoce jesieni? 

Radny Artur Gawroński 

− Jak wygląda praca w terenie zakupionych samochodów dla MZDiT (m.in. w celu monitorowania 
dróg), ponieważ np. na ul. Gombrowicza od roku jest ogromna dziura? 



Radny Krzysztof Janus 

− Kto mówi prawdę odnośnie zajęcia pasa w Al. Sienkiewicza w czasie dożynek. Czy była zgoda czy 
nie było na zajmowanie pasa? 

Radny Artur Sokołowski 

− Jak przebiegają odbiory techniczne remontu ul. Warszawskiej. Czy przebiegają zgodnie 
z harmonogramem? 

Radny Krzysztof Świerczyński 

− Czy miasto zamierza wykonać termomodernizację Miejskiego Przedszkola nr 4? 

− Dlaczego w zarządzenie dot. głosowania nad budżetem obywatelskim są sprzeczne terminy 
głosowania? 

− Na jakim etapie jest przygotowanie inwestycji „Przebudowa DK 1” i jakie są szanse na środki 
europejskie? 

− Kiedy zostanie wyremontowana ul. Łukasińskiego? 

− Czy zostanie oznaczone przejście dla pieszych przy ul. Prusa w ciągu deptaka naprzeciwko 
Gimnazjum nr 7 w stronę pasażu ks. Raczyńskiego? 

 


